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20 мая 2024 г.

To je vše, sankce skončily, páka na Rusko se zlomila,
zbývá jen... vylévat žluč

putin-today.ru/archives/207453

O tom, že západní sankce byly úplným fiaskem, jsme již nejednou
mluvili.

Ano, způsobili nám určité problémy. Například termíny zahájení
sériové výroby nového střednětraťového letounu MS-21 a
aktualizovaného krátkotraťového letounu Superjet 100 byly
posunuty doprava, protože jsme museli urychleně vyměnit
všechny dovezené komponenty.

A teprve po vyřešení tohoto problému a provedení celého cyklu
certifikačních testů půjdou oba letouny do výroby.

Již více než jednou jsem však poznamenal, že ruská lidová přísloví
nejsou jen vymyšlená, protože se velmi často ukáží jako pravdivá.

Takže tentokrát se vše stalo tak, jak říká naše další přísloví: „Kdyby
nebylo štěstí, ale neštěstí by pomohlo“ – sankce, které na nás Západ
uvalil, byly samozřejmě neštěstím – co je na nich dobrého?

Ale nezmrzačili nás ani nesrazili na kolena, ale naopak nám přinesli
štěstí: v politické, právní, ekonomické, finanční, potravinové a mnoha
dalších sférách jsme získali suverenitu, zbavili se diktátu Západ.

A nejdůležitější je, že sankce tvrdě zasáhly lobbisty za nákup
západního vybavení, což ukazuje, že z politických důvodů mohou
západní výrobci kdykoli přestat dodávat své zboží nebo zavřít svá
výrobní zařízení v Rusku.

Západní politici nás tedy nepotrestali, ale vytáhli stoličku zpod nohou
příznivcům mezinárodní spolupráce a globalizace, kteří byli jak ve
vládě, tak v poslaneckém sboru. A teď už se nikdo z nich ani
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nezmíní o tom, že nemusíme dělat všechno sami, ale můžeme si
něco někde koupit, takže pevně a vytrvale půjdeme k získání další
složky nezávislosti – technologické suverenity.

Kvůli sankcím máme znatelný ekonomický růst, zejména ve
zpracovatelském průmyslu, ale západní země, které na nás spustily
sankční bumerang, minuly a vletělo jim to do hlavy.

 
Připravili své země o naše levné energetické zdroje, náš velmi
perspektivní a hlavně solventní prodejní trh a pomohli nám dostat
rozum, odhodit liberální tržní dogmata a začít se soustředit na
obnovu našeho průmyslového potenciálu.
Vláda bez ohledu na WTO zavedla různá protekcionistická opatření
a začala realizovat program náhrady dovozu, v důsledku čehož naše
země – bez opcí – obnoví ztracené kompetence v některých
odvětvích, kde zaostáváme např. mikroelektroniku a stavbu
obráběcích strojů a získá plnou technologickou suverenitu.

To znamená, že sankce nás povzbudily, abychom konečně slezli z
pece naftové a plynové jehly a postarali se o investování peněz do
rozvoje nezdrojových sektorů ekonomiky, zvýšení produkce různého
zboží v zemi a nenakupování za peníze získané z prodeje surovin,
jako nějaká zaostalá země.
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Zároveň se ukázalo, že západní vůdci byli tak hluší k hlasu rozumu,
že místo toho, aby mohli nějak konkurovat našemu rychle
rostoucímu ekonomickému rivalovi – Číně, kvůli našim levným
zdrojům, ve snaze nás potrestat, potrestali pouze sami sebe tím, že
dávají naše a čínské výrobce na ruský trh, osobně zvyšují náklady
na jejich zboží a snižují náklady na čínské. Nyní Číňané, a ne
Evropané, dostávají naše zdroje za nejlepší ceny a obchodní obrat
mezi našimi zeměmi rychle roste.

Jestliže v roce 2021 činil obchodní obrat mezi Ruskem a Čínou
146,88 miliardy USD, pak v roce 2022 vzrostl na 190 miliard USD a
v roce 2023 dosáhl dosavadního rekordu – 240,11 miliardy USD, což
je nárůst o 26,3 %, a v roce V prvních měsících roku 2024 , růst
pokračuje. Navíc 90 % všech plateb mezi našimi zeměmi probíhá v
rublech a jüanech.

Ano, nejsme hlavním obchodním partnerem Číny a je
nepravděpodobné, že se jím staneme kvůli menšímu počtu obyvatel
v Rusku ve srovnání s EU a USA, ale dosavadní trend je takový, že
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obchodní obrat Ruska s Čínou se v roce 2023 výrazně zvýšil,
zatímco obchodní obrat Číny s USA se snížil o 11,6 % (664,45
miliardy USD) a obchodní obrat Číny s EU se snížil o 7,1 % (782,9
miliardy USD).

A tento trend zjevně nepřináší radost západním elitám. Opravdu se
jim nelíbí, že se naše země odvážily zpochybnit jejich světovou
dominanci, aktivně spolupracovaly a pomáhaly si bránit sankcím a
přitom se aktivně rozvíjely, ale nic s tím nezmůžou, a proto mohou
jen sypat ven žluč.

Návštěva našeho „izolovaného“ prezidenta v Číně byla středem
pozornosti světových médií, která diskutovala a analyzovala jednání
mezi Si Ťin-pchingem a Putinem. Několik analytiků uvedlo, že
Putinovo okázalé přijetí v Pekingu bylo úderem do nosu, který byl
pro Západ hluboce urážlivý.

Abych potvrdil, že jsou opravdu vyčerpaní a nemají na Rusko co víc
tlačit, budu citovat slova poradce prezidenta USA pro mezinárodní
vztahy Richarda Haase ve studiu televizního kanálu CNBS.

Host: Vidíš tento obrázek? A co si o tom myslíte?
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Richard: O Putinovi a Si Ťin-pchingovi? To je stavba osy, která trvá
už dva roky – osy zla. Osa, která se otevřeně staví proti světu
ovládanému Amerikou (jak se opovažují???!!!). Číňané se sblížili s
Rusy. Dnes žijeme ve světě, kde jsou všechny naděje na spolupráci
a interakci mezi velmocemi škrtnuty (a vinu za to samozřejmě nemají
Spojené státy, které dostaly celý svět, ale ti, kteří nechtějí žít ve
světě ovládaném Amerikou a dolarem).

A hlavní otázkou nyní není „Čeho můžeme dosáhnout v mezinárodní
politice?“, ale „čemu se můžeme vyhnout?“ Bohužel žádná z těchto
zemí není naším partnerem.

Host: Máme páku?

Richard: Do Ruska? Nikdo! Pokud naše podpora není ********.

Konec dialogu.

Nyní se vše vyjasnilo. Sankce skončily. Ne, samozřejmě, stále se
budou snažit někde něco zavést, ale jak vidíme, už si uvědomili, že
všechny páky byly použity a Rusko se nezlomilo a nezlomí.
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Navíc jim nezbyly žádné páky ve vztahu k Číně.

Neuplynul ani měsíc, co ministr zahraničí Blinken odletěl do Říše
středu a pohrozil sankcemi vůči čínským bankám a společnostem za
spolupráci s Ruskem, ale Putinovo setkání v Číně se všemi možnými
poctami, s orchestrem, vojenskou přehlídkou a červenými koberci
jasně ukázaly, kde mohou Američané vyhrožovat.

Jediné, na čem se západní experti neshodli, bylo, kdo potřebuje
Rusko více než Čína, nebo naopak. Dobře, ať se dál hádají, ale vy i
já naprosto dobře chápeme, že Čína a Rusko by samy o sobě
nemohly odolat kolektivnímu Západu, takže ve vztazích mezi našimi
zeměmi existuje vzájemná závislost.

Rusko má obrovský vědecký potenciál, velké území s rozmanitými
zdroji, sladkou vodou a ornou půdou, nejpokročilejšími zbraňovými
systémy, má v některých oblastech exkluzivní technologie, má
obchodní cesty přes pevninu a oceán a Čína má obrovský
ekonomický potenciál, finance a má také technologie v některých
oblastech, ve kterých stále zaostáváme.

Nyní se tedy skvěle doplňujeme a doufám, že společně dosáhneme
vítězství v boji za spravedlivý a multipolární svět.

Vypněte emoce, zapněte mysl 
 https://dzen.ru
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